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VERKSAMHETSBERÄTTELSE 2023 
 
Styrelsen för Vision Skellefteåavdelningen 067 avger härmed följande 

Verksamhetsberättelse för verksamhetsåret 2023. 

 

Styrelse 

Ordförande 

Katarina Holmqvist  

 

Vice ordförande/HSO 

Ingrid Boström  

 

Kassör 

Maria Eriksson  

 

Ledamöter    Ersättare 

Cecilia Einarsdotter Larsson tom 23-11-30 Malin Fahlgren tom 23-04-30 

Tobias Holmberg   Sofia Widmark tom 23-08-31 

Torunn Törnblom tom 23-08-31  Sara Holmberg   

Emanuel Mattsson tom 23-12-31  Viveca Bohman from 23-05-01 

Kristina Stålhös   Magdalena Esseryd 

Isabella Lockner 

  

Sekreterare 

Ann Eklund 

 

Övriga förtroendeposter 

Revisorer 

David Lidström  

Malin Ström 

 

Revisorssuppleanter 

Lina Thornberg 

Richard Widman 

 

Försäkringsinformatör AFA 

Katarina Holmqvist 

Ingrid Boström  

 

Rekryteringsansvarig 

Ingrid Boström 

Katarina Holmqvist 

 

Ombud för chefer 

Sofia Widmark 

 

Valberedning  

Camilla Berglund  SOC 

Christina Nyberg  KLK 

Helen Lindström  SHB (sammankallande) 
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Medlemsantal i avdelningen 

 

2023-12-31 2022-12-31 

 

1138 medlemmar 

 

1.095 medlemmar  

 
 

Skellefteåavdelningens verksamhet 2023 

Styrelsen har utgått från Visions Hjärtefrågor i verksamheten, fokus 2023 har varit Öka i 

facklig styrka 

 

 

 
 

 

 

 

 

 
Styrelsens planer för 2023 var att öka i facklig styrka med fler Ombud och fler 

Medlemmar. 

 

Vårt Fokus 2023 var att besöka APT och kalla in till medlemsmöten för att öka 

antalet ombud på arbetsplatserna. Att få Ombud på arbetsplatserna är viktigt för att 

Samverkan ska fungera och förbättra förutsättningarna. Vi har även deltagit i ett 

nationellt Pilotprojekt för att kartlägga och få fler Ombud. 
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Arbetet med kompetensförsörjningen har varit viktigt för styrelsen. 

Arbetssituationen för många av våra medlemmar har varit ansträngd då vi har en 

unik situation i Skellefteå med utmaningar vi aldrig haft tidigare, en stad som 

växer snabbt. 

 

Vi har varit involverade i många omorganisationer som tar mycket tid och är 

väldigt viktigt för alla berörda, här har vi upplevt under året att det ska gå fortare 

och fortare att genomföra. Vi har påtalat frågan till arbetsgivaren att det måste få ta 

den tid det behöver, och att man kan fundera om det alltid är en omorganisation 

som löser utmaningarna. 

 

Lönerevisionen 2023 - blev inte som vi hade hoppats på, det så kallade Märket 

ska vara det man förhåller sig till på svensk arbetsmarknad. Märket blev betydligt 

högre än någon hade kunnat ana. Vi har med anledning av detta gjort skrivelser till 

Personalnämnden, bjudit in till möten med Kommunalråd och förhandlingschef om 

kompensation vid löneöversynen 2024.  

 

Expeditionen har varit underbemannad hela året, det har också varit utmanande. Vi hoppas vi 

får någon som tar facklig tid i början på 2024 så vi är bemannade enligt den tid vi kan förfoga 

över. Styrelsen har också vakanta platser som vi har belyst många gånger i månadsbrevet, här 

hoppas vi på många nomineringar till årsmötet så vi kan fylla alla platser.  

 

Under Rekryteringsgalan i oktober så vann Vision Skellefteåavdelningen Bäst Rekryterande 

Avdelning för fler än 500 medlemmar i Område Norr, en otrolig bedrift som vi haft som mål 

under flera år.  

 

Det har varit väldigt många ärenden/förhandlingar 2023. Det är sådant som vi inte kan skriva 

om men som förstås är oerhört viktigt för de berörda att vi lägger mycket tid på så det blir 

rättssäkert.  

 

 

Nya medlemmar 

Vi har under året ökat fantastiskt bra i medlemsantal. Vi ökade netto med 43 nya 

medlemmar, en fantastisk siffra med tanke på den personalomsättning som varit 

under året. Tusen tack alla som bidragit och Ställt Frågan om medlemskap till nya 

kollegor. 

 

Här nedan redovisas övriga aktiviteter som vi genomfört under året. 
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Medlemsaktiviteter 

 

- Årsmötet hade vi på Folkets Park den 21 februari, efter det gick vi på 

hockey och såg SAIK-Brynäs.  

-  

- Den 2 mars bjöd vi in nya medlemmar för att berätta mer om 

medlemskapet. 

 

- 4 april bjöd vi på tårta på arbetsplatserna. 

 

- 4 maj bjöd vi in alla medlemmar på en föreläsning på Campus med Erik Thyrell ”Hör 

du i Syne?” 

 

- 12 maj hade vi Vision-dagen i Stadshusets innegård. Vi bjöd på Wraps och Festis, 

ännu en gång hade vi tur med vädret och fick många besökare. 

 

- Pensionsinformation hade vi den 12 maj på Campus tillsammans med Min Pension. 

 

- 8 juni bjöd vi in nya medlemmar till en lunch för att berätta om vårt arbete. 

 

- 19 oktober bjöd vi in alla medlemmar på Föreläsningen ”Hjärnsmart vardag” även den 

här gången på Campus. Vi bjöd på Kyckling Wrap och dryck. 

 

- 26 oktober och 16 november bjöd vi in alla våra medlemmar på After Work på 

Scandic, vilken succe - drygt 300 medlemmar kom och hade en trevlig kväll. 

 

- Höstmötet skulle vi ha med lunch på Scandic, tyvärr satte snöstormen stopp 

för det. Många tog sig helt enkelt in säkert fram, Vi ställde om och det blev 

Digitalt i stället.  

 

- 4 december bjöd vi på Glögg och Pepparkakor i E3:an i Stadshuset. 

 

- 5 december bjöd vi på Pepparkakor och Skumtomtar på Svalan utanför 

lunchrummet. 

 

Utöver de planerade aktiviteterna har styrelsen givetvis också varit i möten med 

många medlemmar - för stöd, i rehabiliteringsarbete och i förhandlingar. Styrelsen 

har även varit delaktig i många rekryteringar under året. Vi har gjort flera 

arbetsplatsbesök. 
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Ombudsaktiviteter/utbildningar 

 

 

- 23 februari bjöd vi in nya ombud på ett lunchmöte för att berätta mer om 

uppdraget. 

 

- 3 maj hade vi en kompetensdag för våra ombud i Lag och Avtal samt 

samverkansavtalet. 

 
- 30 maj var det dags för ännu en lunch för våra nya Ombud. 

 
- 20-21/11 Ombudsutbildning grund blev denna gång fysiskt i Umeå. Vi 

samarbetade med Region Västerbotten, genomfördes med 14 deltagare från 

vår avdelning. 

 

- 28 november var det kompetensutvecklingsdag för våra ombud, den här 

gången med Förhandlarna och Arbetsmiljöstrateg. 

 

.  

 

Våra medlemmar och förtroendevalda har även bjudits in till aktiviteter/ 

utbildningar som vårt Center i Luleå har bjudit in till – det är vi tacksamma för. 
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Valutskott 
 

Valutskottets uppgift är att inför varje årsmöte informera, ta in nomineringar och 

föreslå val till årsmötet. Inför årsmötet i februari hade valutskottet gått ut med 

information och nomineringsblankett i december 2022 samt senare intervjuat 

nominerade. Inför årsmötet presenterades förslag till ny styrelse och vid årsmötet 

redovisades samma uppgifter med tillägg av eventuella övriga nominerade.  

 

Valutskottet har haft ett antal sammanträden under året, både inför årsmötet 2023 

och inför det kommande årsmötet februari 2024. Sammankallande har även detta 

år varit Helen Lindström. 
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Skellefteåavdelningens styrelse vill tacka alla ombud/skyddsombud ute på arbetsplatserna, 

revisorer, adjungerade, sekreterare och valutskott för det viktiga och fantastiska arbete som ni 

utfört för våra medlemmar under 2023. 

 

 

 

 

Med dessa ord vill den avgående styrelsen tacka för sig och önska den nya 

styrelsen all lycka med 2024 års verksamhet och arbete. 

 

Skellefteå januari 2024 

 

 

 

Katarina Holmqvist   Ingrid Boström 

Avdelningsordförande   Vice ordförande 

 

 

 

Cecilia Einarsdotter Larsson  Tobias Holmberg  

Ledamot SOC   Ledamot UTB 

 

 

 

Torunn Törnblom   Emanuel Mattsson 

Ledamot KLK   Ledamot SHB 

 

 

 

Kristina Stålhös   Maria Eriksson 

Ledamot SLK   Kassör 

 

 

 

 

 


